
NOTULEN OR VERGADERING

DATUM: TIJD: LOCATIE: 
6 DECEMBER 2022 20:00 UUR AULA MERIDIAAN

_________________________________________________________________________________

Aanwezig schoolteam: Angelique Oosterlee en Conny Brinkhof
Aanwezig leden: Judith van Steen, Ilse van Duijvenbode, Lobke Zaalberg, Ingrid de Lange, 
Hailey Tromp, Ilse de Ru en Gwen de Jong
Afwezig met afmelding: Lobke Zaalberg, Ilse van Duijvenbode Michelle van den Hengel, 
Ivonne Houtman
Bestuur: Sacha Oostrom-Holla, Ingrid Jansen, Jessica Mulder

Agenda:______________________________________________________________ 
1. Opening
2. Vaststellen notulen voorgaande vergadering
3. Nabespreking Sinterklaas
4. Commissies
5. Mededelingen penningmeester
6. Mededelingen uit het team
7. Rondvraag
8. Sluiting

1.   Opening_______________________________________________________________________

Sacha neemt de honneurs waar voor Michelle die helaas verhinderd was vanavond. Zij opent de 
vergadering om 20:11 uur. 

2. Vaststellen notulen voorgaande vergadering____________________________________

Geen bijzonderheden. 

3. Nabespreking Sinterklaas  ______________________________________________

Het Sinterklaasfeest was ook dit jaar weer een succes. Met mooie cadeau’s, zorgvulding uitgezocht 
door de Sinterklaascommissie. De Sint waar wij ieder jaar weer op mogen rekenen, met maar liefst 4
pieten dit jaar had er weer zin in! Sint en zijn pieten kwam in de ochtend van 5 december op school 
aan in de laadbak van de tractor, die de familie Van Dorp voor school ter beschikking heeft gesteld. 
Het schema van die dag liep ook op rolletjes. Helaas waren er ook een paar zieke kindjes die dag. De 
Sinterklaascommissie heeft er voor gezorgd dat deze kinderen thuis hun cadeau mochten 
ontvangen! Voor volgend jaar wil de commissie kijken naar een nieuwe baard en wenkbrauwen voor
Sinterklaas en eventueel een paar Pietenpakken. Tevens willen zij voor de muziek Blue Tooth 
kabeltjes aanschaffen, zodat op voorhand een Spotify-lijst aangemaakt kan worden welke via een I-
pad afgespeeld wordt. Er is gebleken dat mobiele telefoons hiervoor niet handig zijn. Al met al 
Sinterklaas 2022 was een geslaagd feestje voor de kinderen van de Meridiaan! 



4. Commissies  __________________________________________________________________

Kerst: Na Sinterklaas komt de kerst. Er is dit jaar besloten om even een paar dagen rust in 
school te hebben voordat Kerst wordt opgetuigd. Op 9 december wordt de school versiert! 
De grote kerstboom wordt weer opgezet in de hal. De kerststal komt dit jaar op het podium!
De rest van de school wordt aangekleed met gezellige slingers en lichtjes. Iedere klas krijgt 
een kerstboom voor in de klas en een eigen bak met lampjes en overige toebehoren. Deze 
worden ook op vrijdag 9 december uitgedeeld. Hulp van de Groepen 8 wordt hiervoor 
gevraagd. 

Verder wordt er nog overlegt hoe de avond van het Kerstdiner, 22 december, wordt 
ingevuld. Graag willen wij de ouders een warme koffie/thee/choco en kerststol aanbieden. 
Buiten wordt ook mooi versiert en wordt de rode loper weer uitgerold. Afhankelijk van het 
weer zal dit buiten of binnen plaatsvinden. Voorkeur van de Ouderraad is om het binnen te 
houden. Met COVID-19 in het achterhoofd, verspreid over verschillende “locaties” in school,
zoals de Aula en de BSO ruimte. Per klas zullen er twee kannen limonade klaarstaan, op = 
op. 

Op 23 december wordt de kerst weer opgeruimt. Vele handjes maken licht werk, wie kan 
helpen en tijd heeft is welkom! 

Carnaval: Deze commissie komt voor het eind van het jaar samen. 

20 van Alphen: Inschrijving is gelukt! Jessica heeft meerdere malen contact gehad met de 
voorzitter van de 20 van Alphen. Dit jaar kunnen ouders profiteren van een Early Bird tarief, 
ook al is deze verlopen bij de standaard inschrijving. Er zal een speciale link worden gedeeld 
met de ouders en kortingscode. Voor het eind van het jaar zal er een aankondiging / korte 
info flyer komen, dat ook dit jaar de Meridiaan weer deelneemt aan de 20 van Alphen. In de 
eerste week van januari zal de commissie samen met de Event Managers, Conny en 
Angelique, samen zitten. 

Meridiaan Website commissie: Hailey, Michelle en Jessica zijn hier mee bezig. Zij willen een 
andere setup gaan hanteren op de Meridiaan website wat ervoor zal zorgen dat alles wat 
logischer te vinden en opgeslagen kan worden. Alle notulen, ALV verslagen en statuten 
dienen ook zichtbaar te zijn online voor iedereen om in te zien. In het nieuwe jaar zullen zij 
dit verder oppakken. 

  
5. Mededelingen Penningmeester  _________________________________________

Weinig verandering ten opzichte van vorige vergadering. Na laatste oproep zijn er toch nog 
wat ouderbijdragen binnen gekomen. 

6. Mededelingen vanuit het team  _______________________________________________



Meester John is nog steeds afwezig en wordt (tijdelijk) vervangen door meester Marc. Hij 
kan ons ook helpen met allerlei hand- en spandiensten. Vraag of er misschien andere 
pruiken voor de Pieten kunnen komen. Ook wat meer afwisseling zoals een pruik met 
vlechten.  

7. Rondvraag  _______________________________________________________________

Het lukt ons maar niet om een gezamenlijke OR foto te maken voor de website. Voorstel is 
om individuele foto’s te maken en deze te gebruiken voor de website om ons voor te 
kunnen stellen. 

8. Sluiting  __________________________________________________________________

Sacha sluit de vergadering om 21:25 uur.


